



Referat fra bestyrelsesmøde.

Tirsdag, den 7. december 2021, kl. 18:00.

Klubhuset, Sydhavnsvej 1F, 6100 Haderslev.

Deltagere: Carsten Mikkelsen (CM), Jeppe Friis (JF), Hans Olling (HO), Lars Stryhn Poulsen (LSP), Benny Skødt-Rasmussen (BSR), Heinrich Jespersen (HJ), Gert Kloth Petersen (GES), Jan Geiken (JG), Christian Lageri-Schmidt (CLS), Nicolai Ebbesen (NE), Jannie Kylling (JAKY) og Svend Nielsen (SN).

1. Tilføjelser til dagsordenen.
IAB.

2. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde.

- Underskrivelse af referat.

3. Meddelelser fra formanden.

- Siden sidst.
- CM indleder mødet med at byde velkommen til de 3 nye bestyrelsesmedlemmer. Jannie Kylling som ny Ungdomsudvalgsformand, Hans Olling som ny Næstformand og Jan Geiken som ny Havnemester, og udtrykker håbet om et godt og konstruktivt samarbejde fremadrettet.
- Opsamling efter GF.
CM referer kort fra GF.
- Der blev ved GF foreslået en orienteringsaften for nye medlemmer. Ideen modtages meget positivt, og sættes i værk i løbet af foråret.
Et "velkommen til HSC-møde" for klubbens nye medlemmer foreslås afholdt lørdag d. 26. febr. 2022. kl. 11. (arrangeres med tilmelding !).
- Der blev ved GF foreslået et aktivitetsudvalg ?? Der meldes tilbage, at det behøves ikke at være et udvalg der tager initiativ. Alle medlemmer er meget velkomne med forslag til aktiviteter til gavn og glæde for HSC og for klubbens medlemmer.
- Skal vi nedlægge 3 smalle pladser (eller flere) på ydersiden af A- eller B-broen, og i stedet lave 2 eller flere nye brede bådpladser ?
Det bør gøres for at vi kan imødekomme ønsker fra eksisterende medlemmer der skifter til bredere både, og mulige nye medlemmer med brede både.
CM fortæller, at det er muligt at få lavet en billig løsning, ved at have en tæt kontakt til ramslagsmanden, som forventes at komme forbi Haderslev havn i løbet af jan.-febr. måned, for at ramme pæle for Haderslev Kommune.
Bestyrelsen siger ok til, at der findes en god løsning på et antal bredere pladser. HJ og Ges snakker sammen om en løsning.
- CM fortsætter som bestyrelsesvalgt medlem af Søsportscenterets bestyrelse.

4. Næstformanden

- Sikker havn.
JF fortæller om beløbsrammen der blev vedtaget til 20.000 – 25.000 kr. til indkøb af de mangler der blev påpeget ved gennemgangen i nov. JF vil tage sig af de omtalte indkøb.
- CM oplyser at der er kommet en bevilling til hjælp til renovering af flydebroerne ved Søsportscenteret. Bevillingen er kommet fra Nordlys.
- Klubbetøj til nye medlemmer.
De nye bestyrelsesmedlemmer ikklædes HSC's klubbetøj. Jakke, kasket, og T-shirt.
- Låncykler.
JF tager sig af vedligeholdet af klubbens låncykler i en periode fremover.
- Vedligehold af betalingsautomat.
JF fortæller, at der nu er et team på 5 HSC-medlemmer, som vil påtage sig vedligeholdet af betalingsanlægget fremover.
Vedligeholdet består bl.a. i at sikre, at der er tilstrækkeligt med rulle til at udskrive billetterne til havne- og autocamperpladserne, samt at forsyne anlægget med kort til brug ved bade- og toiletrumene og vaskemaskine og tørretumbler.
- Overlevering mellem Jeppe Friis og Hans Olling

5. **Kasserer.**

- LSP oplyser, at vi har fået lagt lyslederforbindelse ind i klubhuset uden omkostninger for HSC.
- LSP sørger for ombytning af nøgler mellem de afgåede og de nye bestyrelsesmedlemmer.

6. **Sekretær**

- Ind- og udmeldelser.
Siden sidste møde er der kommet 4 udmeldelser (heraf 1 jollesejler) og 4 indmeldelser m. aktivt medlemskab.
- Referat fra GF.
Det underskrevne referat er udsendt til alle voksne HSC-medlemmer via e-mail.
- Ændring af klub-e-mailadresser til JAKY,HO og JG.
Ændringerne foretages i morgen kl.09.00 af Bruno Junker. Vejledning er udsendt til de rette vedkommende.

7. **Medlemsforhold**

Status og beretning fra udvalgene:

8. **Ungdomsudvalg.**

- NE fortæller at gummibåden er færdig efter rep.
- NE foretager efter aftale div. småindkøb til ungdomsafdelingen.
- NE efterlyser navnet på et muligt nyt medlem.
NB. Efter mødet er navnet på vedkommende fundet.
- Overlevering mellem Nicolaj Ebbesen og Jannie Kylling.

9. **Broudvalg.**

- GES fortæller at Havnekartoteket et helt opdateret og lagt på Conventus.

- GES fortæller, at han vil være den nye havnemester Jan Geiken behjælpelig med at komme godt ind i opgaverne der følger med jobbet.
- Overlevering mellem Gert Kloht Petersen og Jan Geiken.

10. **Pladsudvalg.**

- HJ gør opmærksom på udfordringer med kabler på jorden.
CM gør opmærksom på, at der kun må anvendes ubrudte ledninger, og vandtætte samlinger.

11. **Sejludvalg.**

- CLS fortæller at "angrebet" på det siddende sejludvalg ved GF, har taget hårdt på ham. Fortæller endvidere, at det samlede sejludvalg arbejder fortrøstningsfuldt videre.
CM gør CLS opmærksom på den positive opbakning til det siddende sejludvalg, som blev vist via afstemningsresultatet ved GF.

12. **Klubhusudvalg.**

- Afventer med spænding de kommende mulige restriktioner p.gr.a. den nye Omikron-variant der er kommet til landet, og som breder sig meget hurtigt. Aflysninger kan forventes.

13. **Eventuelt.**

- Der kommer et link til en lille bog der hedder "Med kurs mod Djævløen". Kommer både på DK og D. Lægges på hjemmesiden, når linket er klart.
- CM afslutter mødet med at takke Gert Kloht Petersen, for et godt og solidt stykke arbejde som Havnemester og dermed som en del af bestyrelsen. Det har betydet meget for HSC, at få helt styr på havnepladserne og bådene. CM overrækker GES en vingave som tak.


Næste møder:

Mødekalenderen for 1. halvår 2022.

- 24.01.2022 kl. 19.00
- 21.02.2022 kl. 19.00
- 28.03.2022 kl. 18.00
- 19.04.2022 kl. 19.00
- 23.05.2022 kl. 19.00
- 20.06.2022 kl. 18.00

Haderslev d. 15. december 2021.

Med venlig hilsen


Benny Skødt-Rasmussen
Sekretær HSC
sekretaer@haderslevsejlclub.dk